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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 3, 1 omluven 

Výbor – 3, 4 omluveni (výbor není usnášení schopný) 

Hosté – 0 

Informace o stavu dotací 
Instruktážní den – 2000,- 

Práce s mládeží – 15000,-  - vyčerpáno 

Údržba stěny – 10000,- 

Závody – 7000,-   - vyčerpáno 

Materiál pro mládež – 3000,-  - vyčerpáno 

Sokol – 8800,-      - nemá peníze, čeká se na státní podporu 

Vyhlášeny nové dotace na rok 2018 u města. Požádáme o5 na závody a na děti. Podána žádost u firmy 

Wikov. 

Akce 

Brigáda 

Přislíbena účast 10–12 lidí. Nářadí je sehnaný. Plán je udělat dvě party a dělat u Sokola a Barrandova. 

Instruktážní den 

Termín někde na konec listopadu. Zajistí se horský vůdce D. Knill a ukázky budou na stěně. 

Poslední slanění 

Termín je 18.11... V sobotu po brigádě se navštíví Žďárská hospůdka a vše se tam dojedná. Plakáty 

předseda rozešle. Začátek hudební produkce 19 hodin. Zajistit počasí a aby předseda neusnul. 

Novoroční open 
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Alberto je s tím seznámen. Pavel Lokvenc připraví plakát. Předseda napíše na čhs.  

Členská základna 
Proběhla diskuze nad výkladem stanov ohledně pozdního placení. Jednotlivé výkladové proudy nutno 

během příštích schůzí sjednotit.  

Ostatní 
Objednáno 5 piv a 1 kafe turecké 

Bonatimu a Heřman se cpou jitrnicí. 

Heřman informoval výbor o stavu opravy silnice v Pěkově. Prý to je na houby. 

Proběhla diskuze na téma nábor mrtvých duší do klubu za účelem zvýšení počtu členů 

 

     

 

V Polici nad Metují dne 20.10.2017         zapsal: Pavel Lokvenc 
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